
Acta de la Junta Municipal del Distrito Oeste

Nº de Acta: 3

Carácter de la sesión: Ordinaria

Fecha de la sesión: 16 de diciembre 2019

Hora inicio/fin: 19:30 / 20:40

Lugar: Pza/Lagunas Ruideras s/n “Mas Blau”

Miembros asistentes:

D. José Luis López Ibáñez
D. Vicent Francesc Sales Mateu
Dª. Marinela Mónica Barabás
D. José Vte. Álvarez Miravet
D. Pascual Barreda Martínez
D. Pedro Bermúdez Bolos
Dª. Concepción Guillamón Albalate
D. Francisco Martinez Gómez
Dª. Rosa Lidón Ejarque Gual

Miembros ausentes: 

Dª. Verónica Ruíz Escrig
D. Casto Moya Macias
Dª. Lorena Bachero Colomer
Dª. Irene Gómez Santos

Presidente (PSOE)
Concejal (P Popular)
Vocal (Alcaldía)
AVV El Saboner
AVV Ctra. Borriol, Roser y ady
AVV Gpo. Reyes y Ctra. Alcora
AVV La Choquera 
AVV Gpo S José Obrero,C Alcora y Ady
AMPA CEIP Vicente Artero

Vicepresidenta (Compromís)(*)
Vecino (PSOE)(*)
Vocal (Alcaldía)
Vecina (Podem-Esquerra Unida)

EXCUSA AUSENCIA (*)

Secretaria:
Inmaculada Arnau Picazo

Por la Presidencia se declara abierta la sesión, procediéndose a tratar el orden del
día establecido:

1º.-  APROBACIÓN  DE  LA  ACTA  ORDINARIA  DE  CONSTITUCIÓN  DE  LA
JUNTA DEL DISTRITO OESTE CELEBRADA EL 27 DE NOVIEMBRE DE 2019.

Se  aprueba  la  acta  ordinaria  de  Constitución  de  la  Junta  del  Distrito  Oeste
celebrada el 27 de noviembre de 2019, por unanimidad de los miembros de la Junta.
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2º.- RESOLUCIÓN DE PROPUESTAS.

Por parte de la Secretaria de la Junta se comunica que no hay resolución de
propuestas, debido a que la Junta de noviembre se atrasó dos días y la de diciembre se ha
adelantado quince días, por lo que los departamentos no han tenido tiempo de contestar
las propuestas.

3º.- RUEGOS Y PREGUNTAS

El Sr. Vicent Francesc Sales, Concejal del Partido Popular, comunica la queja de
los  vecinos  del  Raval  Universitari  de  la  calle  Jesús  Martí  Martín  de  que  los  árboles
ubicados en dicha calle ensucian las aceras.

El Sr. Francisco Martínez, representante de la AVV Gpo. San José Obrero, Ctra.
Alcora y Adyacentes, comunica la falta de limpieza del servicio de brigadas en la zona de
la Pza/La Era en estos últimos meses. También expone que algunos vecinos solicitan que
se quiten los bolardos que hay instalados frente al Centro Cívico, el Sr. Presidente, explica
la necesidad de dichos bolardos en esa zona y el porqué se pusieron en su día.

El  Sr.  Pedro  Bermúdez,  representante  de  la  AVV Gpo.  Reyes  y  Ctra.  Alcora,
expone que en la Cuadra Casaña, al lado de Cerámicas Gómez, se depositan residuos
sólidos y parece un vertedero.

El Sr.  José Vte. Álvarez, representante de la AVV el Saboner, en primer lugar
quiere hacer constar que en la Cuadra Salera han vuelto a plantar 12 árboles, los mismos
que están causando problemas durante muchos años ya que no hay ni una sola sombra y
además al crecer caen sobre los vehículos aparcados en la Cuadra, tema que se está
denunciando hace mucho tiempo, por lo que solicita se cambien por otros. Agradece la
retirada del cartel de las obras que estaba instalado en la Pza/Laguna de Ruideras. Que el
cartel que hay en la puerta de la Piscina Olimpica está muy deteriorado. Limpieza del solar
situado entre la Cuadra Saboner y la Cuadra Salera, frente al Centro Urban. Comunica la
falta  de limpieza  en la  calle  Sacañet.  Pregunta  por  las  obras  UE 36 y cuando estará
prevista su ejecución. Por último solicita que cambien los plafones del Centro Cívico sito en
el Gpo. Rosario.

 
El  Sr.  Pascual  Barreda,  representante de la  AVV Ctra.  Borriol,  Grupo Roser y

adyacentes,  solicita  adecentamiento del Centro Cívico del  Gpo.  Roser,  sanear la  parte
exterior,  azulejos  del  baño  y  cambiar  los  plafones,  etc.  Solicita  la  instalación  de  una
escalera  en  el  muro  junto  a  la  zona  deportiva  del  Parque  Pza/Jaime  Ribes.  Que  se
arranquen las plantas de baladre ubicado en Ctra. Borriol/Sos Baynat junto al carril bici que
dificulta la visibilidad. Plantar baladre en la Pz/Jaime Ribes recayente al Cno Collet ya que
los balones salen por ese tramo y es un peligro para los que juegan al balón. Por último
solicita  la instalación de dos bancos de mobiliario  urbano en el  parque de la Pz/Jaime
Ribes.

La Sra. Concepción Guillamón, representante de la AVV La Choquera, comunica
que el contenedor de basuras ubicado en la Urbanización La Choquera (junto a Correos),
tenia la tapa rota, se la llevaron para reponerla y aún está sin tapa. Solicita picar el canto
de la pared sobrante junto al local de la Asociación en la plaza de la Urbanización ya que
es un peligro para los niños. Pregunta de la cesión de calles en la prolongación de la calle
Moli d’Oli y por los lindes de Castelló y Borriol en esa zona.
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La  Sra.  Mónica  Barabás,  vocal  de  Alcaldía,  expone  la  queja  de  un  poste  de
alumbrado que se ha instalado en la acera de la calle Santa Cruz de Tenerife n.º 5 por una
obra que se está ejecutando, produce molestias a los viandantes de la zona.

La Sra. Rosa Lidón Ejarque, representante de la AMPA Ceip Vicente Artero, en
primer lugar pregunta por un escrito que presentó en fecha 11/07/19 con n.º de registro de
entrada 54682  para  que se haga  un seguimiento  ya que no ha recibido  contestación.
Comunica el deterioro de la calle Gátova debido a los árboles que las raíces levantan las
baldosas y los alcorques tienen unos bordillos que sobresalen mucho siendo un peligro
para los niños. Solicita la instalación de badenes en la Avda. Villarreal,  zona del Corte
Ingles. Por último se estudie una posible solución al problema de los semáforos ubicados
en el Paseo Morella frente al n.º 46, ya que cuando coinciden con el TRAM, como éste
puede cambiar el semáforo, a veces los niños con los padres se quedan en medio de la
calzada con el consiguiente peligro que ello supone, sobretodo a las 8:30 horas y a las
14:10 horas que son la entrada y salida de los colegios Vte. Artero y Enric Soler i Godes
que son los que están en esa zona.

Y no habiendo mas asuntos que tratar,  se levanta la sesión, siendo las veinte
horas y cuarenta minutos, extendiéndose de ella la presente acta, que firman el Presidente
y la Secretaria de la Junta, en el lugar y fecha al principio expresados.
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Acta de la Junta Municipal del Districte Oest

Nº d’Acta: 3

Caràcter de la sessió: Ordinària

Data de la sessió: 16 de decembre 2019

Hora inici/fi: 19:30 / 20:40

Lloc: Pça/Llacunas Ruideres s/n “Mes Blau”

Membres assistents:

D. José Luis López Ibáñez
D. Vicent Francesc Sales Mateu
Dª. Marinela Mónica Barabás
D. José Vte. Álvarez Miravet
D. Pascual Barreda Martínez
D. Pedro Bermúdez Bolos
Dª. Concepción Guillamón Albalate
D. Francisco Martinez Gómez
Dª. Rosa Lidón Ejarque Gual

Membres absents: 

Dª. Verónica Ruíz Escrig
D. Casto Moya Macias
Dª. Lorena Bachero Colomer
Dª. Irene Gómez Santos

President (PSOE)
Regidor (P Popular)
Vocal (Alcaldia)
AVV El Saboner
AVV Ctra. Borriol, Roser i ady
AVV Gpo. Reis i Ctra. L'alcora
AVV La Choquera 
AVV Gpo S José Obrer,C L'alcora i Ady
AMPA CEIP Vicente Arterós

Vicepresidenta (Compromís)(*)
Veí (PSOE)(*)
Vocal (Alcaldia)
Veïna (Podem-Esquerra Unida)

EXCUSA ABSÈNCIA (*)

Secretaria:
Inmaculada Arnau Picazo

Per la Presidència es declara oberta la sessió, procedint-se a tractar l'orde del dia
establit:

1º.- APROVACIÓ DE L'ACTA ORDINÀRIA DE CONSTITUCIÓ DE LA JUNTA
DEL DISTRICTE OEST CELEBRADA EL 27 DE NOVEMBRE DE 2019.

S'aprova l'acta ordinària de Constitució de la Junta del Districte Oest celebrada el
27 de novembre de 2019, per unanimitat dels membres de la Junta.
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2º.- RESOLUCIÓ DE PROPOSTES.

Per part  de la  Secretària  de la  Junta es  comunica que no hi  ha  resolució  de
propostes, pel fet que la Junta de novembre es va retardar dos dies i la de desembre s'ha
avançat quinze dies, per la qual cosa els departaments no han tingut temps de contestar
les propostes.

3º.- PRECS I PREGUNTES

El Sr. Vicent Francesc Sals, Regidor del Partit Popular, comunica la queixa dels
veïns del Raval Universitari del carrer Jesús Martí Martín de que els arbres ubicats en el
dita carrer embruten les voreres.

El  Sr.  Francisco Martínez,  representant  de l'AVV Gpo.  SAN José Obrer,  Ctra.
L'alcora i Adjacents, comunica la falta de neteja del servici de brigades en la zona de la
Pza/L'Era en estos últims mesos. També exposa que alguns veïns sol·liciten que es lleven
els  bol·lards  que hi  ha  instal·lats  enfront  del  Centre  Cívic,  el  Sr.  President,  explica  la
necessitat dels dits bol·lards en eixa zona i el perquè es van posar al seu dia.

El Sr. Pedro Bermúdez, representant de l'AVV Gpo. Reis i Ctra. L'alcora, exposa
que en la Quadra Casaña, al costat de Ceràmiques Gómez, es depositen residus sòlids i
pareix un abocador.

El Sr. José Vte. Álvarez, representant de l'AVV el Saboner, en primer lloc vol fer
constar que en la Quadra Salera han tornat a plantar 12 arbres, els mateixos que estan
causant problemes durant molts anys ja que no hi ha ni una sola ombra i a més al créixer
cauen sobre els vehicles aparcats en la Quadra, tema que s'està denunciant fa molt de
temps, per la qual cosa sol·licita es canvien per altres. Agraïx la retirada del cartell de les
obres que estava instal·lat en la Pza/Laguna de Ruideras. Que el cartell que hi ha en la
porta de la Piscina Olímpica està molt deteriorat. Neteja del solar situat entre la Quadra
Saboner i la Quadra Salera, enfront del Centre Urban. Comunica la falta de neteja en el
carrer Sacañet.  Pregunta per les obres UE 36 i quan estarà prevista la seua execució.
Finalment sol·licita que canvien els plafons del Centre Cívic siti en el Gpo. Rosario.

 
El  Sr.  Pascual  Barreda,  representant  de  l'AVV  Ctra.  Borriol,  Grup  Roser  i

adjacents,  sol·licita  adecentamiento  del  Centre  Cívic  del  Gpo.  Roser,  sanejar  la  part
exterior, taulellets del bany i canviar els plafons, etc. Sol·licita la instal·lació d'una escala en
el mur junt amb la zona esportiva del Parc Pza/Jaime Ribes. Que s'arranquen les plantes
de baladre ubicat en Ctra. Borriol/Sos Baynat junt amb el carril bici que dificulta la visibilitat.
Plantar baladre en la Pz/Jaime Ribes que dóna al Cno Collet ja que els balons ixen per
eixe tram i és un perill per als que juguen al baló. Finalment sol·licita la instal·lació de dos
bancs de mobiliari urbà en el parc de la Pz/Jaime Ribes.

La Sra. Concepció Guillamón, representant de l'AVV La Choquera, comunica que
el contenidor de fems ubicat en la Urbanització La Choquera (junt amb Correus), tènia la
tapa rota, se la van portar per a reposar-la i encara està sense tapa. Sol·licita picar el cant
de la paret sobrant junt amb el local de l'Associació en la plaça de la Urbanització ja que és
un perill per als xiquets. Pregunta de la cessió de carrers en la prolongació del carrer Vaig
moldre d’Oli i pels límits de Castelló i Borriol en eixa zona.
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La Sra. Mónica Barabás, vocal d'Alcaldia, exposa la queixa d'un pal d'enllumenat
que s'ha instal·lat en la vorera del carrer Santa Cruz de Tenerife núm. 5 per una obra que
s'està executant, produïx molèsties als vianants de la zona.

La  Sra.  Rosa  Lidón  Ejarque,  representant  de  l'AMPA Ceip  Vicente  Artero,  en
primer lloc pregunta per un escrit que va presentar en data 11/07/19 amb núm. de registre
d'entrada 54682 perquè es faça un seguiment ja que no ha rebut contestació. Comunica el
deteriorament del carrer Gátova a causa dels arbres que les arrels alcen els taulells i els
escocells tenen uns rastells que sobreïxen molt sent un perill per als xiquets. Sol·licita la
instal·lació de badenes en l'Av. Vila-real, zona del Tall Engonals. Finalment s'estudie una
possible solució al problema dels semàfors ubicats en el Passeig Morella enfront del núm.
46, ja que quan coincidixen amb el TRAM, com este pot canviar el semàfor, a vegades els
xiquets amb els pares es queden al mig de la calçada amb el consegüent perill que això
suposa,  sobretot  a  les  8:30  hores  i  a  les  14:10  hores  que  són l'entrada  i  eixida  dels
col·legis Vte. Arterós i Enric Soler i Godes que són els que estan en eixa zona.

I com que no hi ha més assumptes a tractar, s'alça la sessió, sent les vint  hores i
quaranta minuts, estenent-se d'ella la present acta, que firmen el President i la Secretària
de la Junta, en el lloc i la data al principi expressats.
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